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Harcamaları kısıtladı
Beşiktaş Kulübü Başkanı Fikret Orman bugüne değin 
yapmış olduğu harcamalarla geçmiş dönemle 
ıyaslandığında adeta taş çıkardı. Geçmiş harcamalara göre 
sadece 1 milyon 550 bin euro harcadı. 

BEŞİKTAŞ Kulübü 
Başkanı Fikret Orman 
bugüne değin yapmış 
olduğu harcamalarla 
geçmiş dönemdeki 
harcamalar 
kıyaslandığında 
geçmişe adeta taş çıkardı. 
Başkan Fikret Orman'ın
harcamalarda kısıtlamaya 

gitmesi spor medyasında 
dikkat çeken haberler 
arasında yerini aldı. 
Beşiktaş Kulübü Başkanı 
Fikret Orman göreve 
gelirken, "Borç çok fazla. 
Harcamaları azaltmalıyız" 
demişti. Orman sözünü 
tuttu, bu sezon kasadan 
bonservis bedeli olarak 

sadece 1 milyon 550 bin 
euro çıktı. 2004-2005 
yıllarından bu yana 
Yıldırım Demirören 
Siyah Beyazlı ekibe 
84 oyuncuyu  almış, 
bunlara 100 milyon 
euro'yu aşan 
bonservisi de 
ödemişti.



Quaresma'ya 
Meksika kancası

Beşiktaş'ın en çok konuşulan isimlerinden biri haline gelen 
Quaresma, bu kez Meksikalılardan teklif aldı. Samet 
Aybaba, Quaresma'nın kalmasının gerekli olmadığını ve 
sözleşmesinin de yenilenmemesini istediği ortaya çıktı. 

BEŞİKTAŞ'IN gidip 
gitmeyeceği belli olmayan 
oyuncusu Quaresma'nın bu 
kez başı Meksikalılarla 
dertte. Kalmak istediğini 
her defasında tekrarlayan 
Quaresma'ya Meksikalılar 
kancayı takmış görünüyor. 
aşına dert olan Ricardo 
Quaresma için bir umut 
doğdu. Daha önce 
Almeida’ya talip olan 
Meksika ekibi Tigres, Q7 
için de kapıyı çaldı. 
Tigres’in başkanı 
Alejandro Rodriguuez, 

sportif direktör Hector 
Mancilla’ya, “Quaresma’y
ı bitir” görevi verdi. 
Meksika basını, Tigres’in 
Quaresma için 3 milyon 
dolar bonservis ödemeye 
hazır olduğunu, bu teklifin 
Beşiktaş’a iletildiğini ve 
kabul gördüğünü yazdı. 
Gazeteler, Mancilla’nın, 
“Bizde oynar” dediğini de 
ekledi. Öte yandan 
Ricardo Quaresma ile 
yıldızı bir türlü 
barışmayan Beşiktaş Tekni
k Direktörü Samet Aybaba, 

Portekizli oyuncuyla 
yapılması muhtemel yeni 
sözleşmeye de karşı 
olduğu ortaya çıktı. Siyah-
beyazlı teknik adam, takım 
içerisindeki arkadaşlık ile 
huzur ortamının üst seviyede 
olduğunu dile getirerek, 
yönetimden bugüne kadar 
harcadığı bütün emeklerin 
boşa çıkmamasını istedi. 
Aybaba, bu nedenle 
Q7’nin hem geri 
dönüşüne, hem de 
sözleşmesinin 
uzatılmasına karşı çıktı.



Almeida'nın artık 
kafası rahat!..

Beşiktaş'ta aile sorunu yaşadığına ilişkin haberlere konu 
olan Almeida'nın artık sorunu kalmadı. Eşini ve çocuğunu 
neden göstererek Beşiktaş'tan ayrılmak istediğini yönetime 
ileten Hugo Almeida'nın kafası artık rahat...

BEŞİKTAŞ'TA eşini ve 
çocuğunu bahane 
göstererek Beşiktaş’tan 
ayrılmak istediğini 
yönetime ileten Hugo 
Almeida’nın kafası artık 
rahat. Takım bulamayan, 
çocuğunu okula 
yerleştiren, okula çok 
yakın bir ev de tutan 
Portekizli futbolcu 
mecburen de olsa kaldı. 
Almeida’nın idman 
performansının yükselmesi 
“Bedenen burada olan 
Almeida ruhen de aramıza 

döndü” yorumlarını 
beraberinde 
getirdi.Beşiktaş, 
Elazığspor maçının 
hazırlıklarını dün akşam 
yaptığı idmanla sürdürdü. 
Siyah-beyazlı ekip, 5'e 2 
pas ve çift kale ile geçen 
antrenmanda 12 
oyuncusundan yoksun 
çalıştı. Almeida'nın ise 
takımdan ayrı program 
uyguladığı bildirildi. 
Hugo Almeida, kendisini 
futbola vermeye başladı. 
Çocuğunu okula 

yerleştiren ve yine okul 
yakınlarında kendisine 
yeni bir ev tutan Portekizli 
futbolcu, durumunun 
netleşmesinden sonra 
idmanlarda da kendisini 
göstermeye başladı. 
Almeida'nın idmanlardaki 
performansı, beğenildi. 
Ayrıca uzun uğraşlara 
rağmen forvet transferini 
gerçekleştiremeyen 
Kartal'da Almeida'nın bu 
performansı teknik 
direktör Samet Aybaba'nın 
da yüzünü güldürdü. 



Polis ile avuktalar 
birbirine girdi!..

Beşiktaş'ta ÇHD İstanbul Şubesi "İmdat Polis" hattında 
görev yapan iki avukatın Levent'te polislerin saldırısına 
uğraması hakkında Beşiktaş İlçe Emniyet Müdürlüğü 
önünde açıklama yaptı.  

ÇHD İstanbul Şubesi 
"İmdat Polis" hattında 
görev yapan iki avukatın 
Levent'te polislerin 
saldırısına uğraması 
hakkında Beşiktaş İlçe 
Emniyet Müdürlüğü 
önünde açıklama yaptı. 
Olay hakkında suç 
duyurusunda bulunan 
ÇHD, “Polis terörüne 
teslim olmayacağız” 
dedi. Çağdaş 
Hukukçular Derneği 
İstanbul Şubesi 

Levent’te Roseteks 
işçilerinin polis 
müdahalesine uğraması 
üzerine olay yerine 
giden “İmdat Polis” hattı 
gönüllüsü iki avukatın 
da polislerce darp 
edilmesi hakkında bugün 
Beşiktaş İlçe Emniyet 
Müdürlüğü önünde basın 
açıklaması yaptı. 
Roseteks işçilerinin de 
katıldığı eylemde ÇHD 
adına açıklamayı yapan 
avukat Diren Yeşil, 1 

Eylül’de polisin 
müdahale ettiği Roseteks 
işçilerinin yanına gelen 
ÇHD İstanbul Şube 
Başkanı avukat Taylan 
Tanay ile İstanbul 
Barosu İşkence ve Kötü 
Muameleye Karşı 
Mücadele Kurulu’ndan 
avukat Şükriye 
Erden’in polisin 
saldırısına uğradığını ve 
Erden’in saldırı 
sonucu kolunun 
kırıldığını belirtti.



Bahçesi olsun 
gökdelende olsun!..

Beşiktaş'ta emlakseverler bahçeli katlara yönelmeye 
başladı. Son dönemlerde yüksek katlı konut projelerinin de 
artmasıyla birlikte kat bahçeleri yaşam alanları arasında 
önemli bir yer kazanmış oldu.  

KONUT almak 
isteyenler  Sapphire 
büyük ilgi gösteriyor. 
Levent'teki gökdelenlere 
ilgi oldukça yoğun. 
Özellikle yapılan 
araştırmaya göre 
Beşiktaş'a gelen emlak 
severler, bahçeli katlara 
büyük ilgi gösteriyor. 
Buna göre yapının 
gökdelen olması bir şeyi 
değiştirmiyor.  Kiler 
GYO projesi olan 
İstanbul Sapphire, 4. 

Levent'te 
konumlandırıldı. 187 
konutun yer aldığı 
İstanbul Sapphire'de 
konutların 60 ile 160 
metrekare arasında 
değişen kat bahçeleri 
bulunuyor. Sapphire 
İstanbul'da 40. kata kadar 
her 3 katta bir, 40. kattan 
itibaren ise her katta yer 
alan dairelere ait özel kat 
bahçeleri mevcut. 66 
katlı tek bloktan 
meydana gelen Sapphire 

İstanbul'da doğal toprak 
ve doğal bitkilerle 
tanzim edilmiş kat 
bahçeleri ferah yaşam 
alanlarına dönüşüyor.
Son dönemlerde yüksek 
katlı konut projelerinin 
de artmasıyla birlikte kat 
bahçeleri yaşam alanları 
arasında önemli bir yer 
kazandı. Yeşil alan 
yaratılmasına da olanak 
tanıyan bahçeler, 
manzaranın keyfini 
çıkarma fırsatı veriyor. 
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Akut'tan eğitim
Beşiktaş Belediyesi Akut ile geçtiğimiz dönemlerde olduğu 
gibi bu yılda da yepyeni projelere imza atmaya devam 
ediyor. Geçtiğimiz haftalarda 4 günlük eğitim programına 
minikler dahil oldu ve kampı tamamladı. 

BEŞİKTAŞ Belediyesi 
Akut işbirliğinde 
çalışmalarına devam 
ediyor. Ağustos ayının 
son günlerinde Akut 
belli yaş guirubundaki 
miniklerle doğada 
yaşam sloganı ile 

hazırlamış olduğu 
programı paylaştı. 
Kampa katılan minikler 
bir çok konuda eğitim 
gördü. 4 günlük sürecin 
sonucunda ekip, kampı 
tamamladı. Akut ile 
geçtiğimiz dönemlerde 

de Beşiktaş Belediyesi 
bir çok projeye imza 
atmıştı.  Beşiktaş 
Belediyesi'nindesteğiyle 
gerçekleşen kamp 
duyurusunu, sosyal 
medyadan da Akut, 
takipçileriyle paylaştı. 


